

<u>Brief Resolution for Minutes of the Board of Directors Meeting of Orascom Development Egypt (S.A.E) convening Tuesday, 14 April 2026</u>	<u>ملخص القرارات</u> <u>شركة أوراسكوم للتنمية مصر (ش.م.م)</u> <u>المنعقد يوم الثلاثاء الموافق 14 أبريل 2026</u>
The board of directors of Orascom Development Egypt (the "Company") was held in the Company's premises at 3:00 PM on Tuesday, 14 April 2026, and approved the following agenda items:	انعقد مجلس إدارة شركة أوراسكوم للتنمية مصر (ش.م.م) (ويشار إليها بـ "الشركة") في مقر الشركة في تمام الساعة 3:00 عصرا من يوم الثلاثاء الموافق 14 أبريل 2026 وذلك للنظر في جدول الأعمال. وبعد مناقشة جدول الأعمال، وافق المجلس على القرارات التالية:
First Resolution: Approval of the disclosure report in accordance with Article (48) of the Listing and Delisting Rules of the Egyptian Exchange for the purpose of proceeding with the increase of the Company's issued and paid-up capital, within the limits of the Company's authorized capital, through the issuance of bonus shares funded by the capitalization of a portion of the retained earnings appearing in the Company's annual financial statements for the financial year ended 31/12/2025, at the rate of 2.22 bonus shares for each share, so that the Company's issued and paid-up capital shall become EGP 3,650,130,360, representing an increase of EGP 2,519,656,837, taking into account the rounding of fractional shares in favor of minority shareholders. The Board of Directors further resolved to authorize the Managing Directors of the Company (acting severally), or any person delegated by them, to take all legal measures necessary for the approval of the disclosure report by the FRA, to introduce any amendments thereto as may be required by the FRA, in preparation for presenting such capital increase to the Ordinary General Assembly for its consideration and approval, subject to the approval by the Ordinary General Assembly of the financial statements for the financial year ended 31/12/2025.	القرار الأول: الموافقة على اعتماد تقرير الإفصاح وفقاً للمادة (48) من قواعد القيد والشطب بالبورصة المصرية بغرض السير في إجراءات زيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع في حدود رأس مال الشركة المرخص به وذلك عن طريق إصدار أسهم مجانية ممولة عن طريق رسملة جزء من الأرباح المرحلة الظاهرة في القوائم المالية السنوية للشركة في العام المالي المنتهي في 31/12/2025 بواقع 2,22 سهم مجاني لكل سهم ليصبح رأس مال الشركة المصدر والمدفوع 3,650,130,360 جنيه مصري بزيادة قدرها 2,519,656,837، مع مراعاة جبر الكسور لصالح صغار المساهمين، كما قرر مجلس إدارة الشركة تفويض أعضاء مجلس الإدارة المنتدبين (منفردين) أو من يفوضونه في اتخاذ كافة الإجراءات القانونية اللازمة لاعتماد تقرير الإفصاح من قبل الهيئة العامة للرقابة المالية وإدخال أية تعديلات وفقاً لما تقتضيه الهيئة العامة للرقابة المالية وذلك تمهيداً لعرض الزيادة على الجمعية العامة العادية للشركة للنظر فيها واعتمادها وذلك رهنًا بموافقة الجمعية العامة العادية على القوائم المالية عن العام المالي المنتهي في 31/12/2025.
Resolution number 2: The Board was presented with all resolutions and recommendations of the committees formed by the Board, namely the Investment Committee, the Audit and Risk Management Committee, and the Nomination and Remuneration Committee, up to the date of the Board meeting, as well as the recommendations and proposals approved by such committees, and the Board approved and adopted those resolutions and recommendations.	القرار الثاني: الموافقة على أحاطه المجلس بكافة قرارات وتوصيات اللجان المنبثقة من المجلس والمتمثلة في لجنة الاستثمار ولجنة المراجعة وإدارة المخاطر ولجنة المكافآت والترشيحات وذلك حتى تاريخ انعقاد المجلس وما أقرته لجان الشركة من توصيات ومقترحات ووافق المجلس على اعتماد تلك القرارات والتوصيات.
Resolution number 3: Approval of the delegation of the Chairman of the Board of Directors of the Company to invite the Ordinary General Assembly of the Company to convene.	القرار الثالث: الموافقة على تفويض السيد/ رئيس مجلس إدارة الشركة في دعوة الجمعية العامة عادية للشركة.
Resolution number 4: Approval of the delegation of the Chairman of the Board of Directors of the Company to invite the Extraordinary General Assembly of the Company to convene.	القرار الرابع: الموافقة على تفويض السيد/ رئيس مجلس إدارة الشركة في دعوة الجمعية العامة غير العادية للشركة.

Resolution number 5: The authorization of MHR and Partners in affiliation with White and Case naming each of the following: Mr. Walid Ibrahim El Daly, Mr. Adel Mohamed Adel Serry, Mr. Ahmed Salah ElDin Zaghw, Mr. Youssef Essam Anis (severally), and delegating Mr. Ashraf Rabeea Moghazy, Mr. Amr Hamed Abdel Dayem, Mr. Bassem Abdel Rahman Abdallah, Mr. Abir Ahmed Bastawi, Mr. Mahmoud Soliman El Badry (Severally) to undertake all procedures necessary before all governmental and non-governmental authorities to certify these minutes before the General Authority for Investment and Free Zones to inscribe its contents in the Company's Commercial Register if necessary; also extract original copies of the minutes after certification.

القرار الخامس: تفويض مكتب ام اتش ار وشركاهم بالمشاركة مع مكتب وايت اند كيس وذلك كل من الأستاذة: وليد إبراهيم الدالي و عادل محمد عادل سري و أحمد صلاح الدين زاغو و يوسف عصام أنيس (منفردين) وتفويض الأستاذ/ أشرف ربيع مغازي أو الأستاذ/ عمرو حامد عبد الدايم أو الأستاذ/ باسم عبد الرحمن عبد الله أو الأستاذ/ عابر أحمد بسطاوي أو الأستاذ/ محمود سليمان البدرى (منفردين) في اتخاذ كافة الإجراءات أمام الجهات الحكومية والغير حكومية لتوثيق واعتماد محضر مجلس الإدارة أمام الهيئة العامة للاستثمار والمناطق الحرة والتأشير بما يلزم في السجل ولاستخراج نسخ من المحضر بعد الاعتماد.

وعليه، أُقفل المحضر في تمام الساعة 3:30 عصرًا، بعد تلاوته على السادة الحاضرين. وأقرّ أنا، الممثل القانوني للشركة، بأن هذا الملخص يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقًا لأحكام القانون.

There being no further business, the meeting was adjourned at 3:30 PM after the minutes were read to all attendees. I, the legal representative of the Company, hereby confirm that this summary includes all material information required to be disclosed in accordance with the provisions of the law.

أحمد أبو العلا
رئيس علاقات المستثمرين



أوراسكوم للتنمية مصر